
Fra: Martin Andre Sandvik Vevatne <martin.andre@petter-rasmussen.no> 
Sendt: 02.01.2024 12:54:27 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Spørsmål vedrørende søknadsplikt 

Hei, 

jeg har et spørsmål til byggesaksavdelingen: 

I forbindelse med en pågående sak vurderes det å legge en kabeltrasé over bakken. Det var i 
utgangspunktet hensikten å legge kabler i bakken. 

Vil dette være et tiltak som utløser behov for endringssøknad? 

Kabler vil da plasseres på et eksisterende kaiområde på stativ som i bildet under: 

Det er tidligere gitt dispensasjon fra bygging i strandsonen i saken. 

Med vennlig hilsen, 

Martin Vevatne 
Master i arkitektur 
Tlf: 47862356 




